
Foreldrerådets arbeidsutvalg Sandgotna Skole 

Møtereferat 06.02.2023 

Møtedeltakere: 

 
 
 

 

Funksjon Møtt Kommentar 

Rektor X  

Miljøterapeut X  

FAU representant 8A X  

FAU representant 8B X  

FAU representant 8C X  

FAU representant 8D X  

FAU representant 8E X  

FAU representant 9A  Ingen stiller 

FAU representant 9B X  

FAU representant 9C X  

FAU representant 9D X  

FAU representant 9E X  

FAU representant 10A  Ingen stiller 

FAU representant 10B X  

FAU representant 10C X  

FAU representant 10D X  
 

  
Neste møte 6 Mars 2023 

 
 

Agenda for møte: 

 

-Innlegg fra rektor og miljøterapaut 
 
Olweus undersøkelsen 

Rektor går igjennom OLWEUS undersøkelsen. Det er høy deltagelse og lite mobbing i 

henhold til gjennomsnittet i Bergen. Undersøkelsen gir fordypete svar på kjønn, 

klassetrinn og hvor/hvordan mobbing skjer. Funnene er ganske i tråd med det som 

har vært før eller er forventet. Det er i hovedsak god trivsel, en liten gruppe opplever 

mobbing og over lang tid og hyppig, vi må fortsette å nulltoleranse og jobbe for å 

bedre forholdene for alle! 
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Noen foreldre har reagert på at spørsmålene er gjentagende fra år til år og at ordet 

mobbing brukes veldig mye i undersøkelsen. Undersøkelsen er laget av en gruppe 

forskere ved UiB som har fokus på mobbing som spesialfelt og som har jobbet med 

dette over lang tid, så det er ikke mulig for skolen å få gjort noe med spørsmål eller 

språkvalg.   

 

 

 

Psykisk helse innslag/fravær 

Rektor og miljøterapautene ser et økt fravær som ikke er relevant til sykdom, det 

gjelder også elever med høy mestring, hvordan kan vi løse det? Tas opp som et punkt 

til neste gang. Et tiltak kan være å sende ut info til foreldre at om selv om ungdommen 

er pjusk, send de på skolen uansett.  

FAU ønsker at Helse Sykepleier kan komme på et møte og dele av sitt perspektiver og 

erfaringer.  

Skoleball 

-FAU får spørsmål om vi kan ta over ansvaret for skoleballet? FAU er litt kritisk til 

det. Vi kan godt hjelpe til, evt lage en komite, men den røde tråden bør ligge hos 

elevrådet og miljøterapeutene. Elevrådet bør være mer engasjert evt lage en komite der 

elevene må “jobbe for sitt eget skoleball”, vi i FAU føler ikke det vil bli så populært om 

vi voksne lager ballet for de.  

Miljøterapeut/skole ønsker at FAU skal overta delen som har med økonomi å gjøre, da det er 

problematisk for skolen å ta inn betaling for aktiviteter rundt skole, pga kravet om gratis skole.  

Nestleder i FAU sjekker opp til neste gang hvordan vi best kan gå frem for å lage en FAU kont, vipps 

ol til div.  

Ønskelig at Miljøterapeuten lager en mal for stegene i arrangementet skoleball, som 

andre kan følge. FAU kan være behjelpelig med å bestille pizza, dj og betaling evt.  

Kåringer, hvordan skal man i FAU hjelpe til der? Har bør ansvaret ligge hos 

miljøterapeutene da vi i FAU ikke vet de “sosiale klikkene”.  

Vi tar en oppsummering av ballet etter det er gjennomført og vil da diskutere om FAU 

kan ta over ansvaret evt hvordan vi kan være behjelpelig. 

 

-Ang byttedag, elevrådet holder på å få se om de lar seg gjennomføre.  

-Vakter bør være i mål senest 14 dager før.  

 

Rus 
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-Rektor har vært i kontakt med utekontaktene, andre ungdomsskoler i området ol. Det 

er ingen som tilbakemelder noen spesiell oppgang. Skolen har vært litt tilbakeholdne 

med å kontakte foreldre hvis man ikke er sikker og kun har mistanke, men kanskje 

man skal senke terskelen for å ringe hjem ved mistanke uten at det er sterkt 

begrunnet. Skolen skal ha møte med politiet neste uke og følger opp om de får råd og 

også om der er ting foreldre bør gjøre eller være obs på. 

 

 

- Tilbakemelding fra årsmøte i Natteravn 

Representant forteller om tidligere møte. Tema: Større klargjøring av roller og 

rollefordeling i Natteravn, hva er det som trengs, hva er det man "signer" opp for når 

man melder seg til medlemsgruppen i Natteravn i/for/fra FAU. Roller og nytt møte 

fordeles.  

 

- Møte med Bergen kommune 

Representanter fra FAU informerer fra møte med Bergen kommune og FAU i 

kommunen, rundt ny kvalitetssikringsplan, kvalitetssikring møte og generelt FAU 

arbeid.  

3 satsitsing områder i den kommende 5 årsplanen for Bergens skolen: 

Profesjons samarbeid 

Økt medvirkning fra både elever og foreldre/FAU  

Grunneleggende ferdigheter og grunnleggende digital kompetanse - også digital sosial 

kompetanse 

Det første punktet skal følges opp gjennom alle årene, de to siste velges som 

satsingsområder for hver sine 2 års perioder i det resterende av 5 års perioden. 

Sandgotna har valgt medvirkning først og digital kompetanse i neste 2 års periode. 

Møte med skole, elevråd, ppt og FAU ved Sandgotna er 22.februar. Arild Brakstad og 

Renate Hetlevik Andersen som var på møte med kommunen, stiller som representanter 

for FAU. 

 

Trafikalt grunnkurs 

Vi har fått bra tilbud fra Stein Eliassen trafikkskole,  

Tilbud på Trafikalt Grunnkurs til elever på Sandgotna skole 

Trafikalt Grunnkurs 1750,-  rabatt 1000,-  Pris 750,- 

Trafikant i mørke 2490,-  rabatt 750,-  Pris 1740,- 

Totalt for begge deler 2490,- pr elev Betales av foreldre 
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Følger denne opp til neste gang. Satser på å kunne tilby kurs til 10. klassingene i 

mars/april på skolen rett etter skoletid. 

Mobilfri skole 

Forslag om mobilfri skole. Kjøkkelvik og Holen har allerede innført dette. Ønsket er å øke det sosiale 

samspillet og elevenes sosiale kompetanse. Undersøkelser har vist at elever/ungdom i dag har dårligere 

evne til kommunikasjon og konflikt håndtering, sammenlignet med tidligere. FAU er positiv til 

forslaget. FAU ønsker at rektor henter inn info fra elevundersøkelser fra skoler som har praktisert 

mobilfri skole allerede, og at elevrådet involveres. Vi må få ut en klar forståelse av hensikten med 

mobilfri skole. Bli kjent med seg selv, øke evnen til kommunikasjon, konflikt og løsning, sosial 

kompetanse. Vi må tilby noe annet til ungdommene om vi tar vekk mobiltelefonene og internettet på 

skolen må være oppegående nok til at det ikke skal være nødvendig å bruke mobildata. Diskuteres 

neste gang.  

 

Referent 

Lena Eriksen 


